
Proto~61 Nr 11.2024 
z II Sesji ~,dy Gminy Siubice 

odbytej w dniu 14 maja 2024 r. 

Obrady II Sesji Rady Gminy S~bice odbyly siC; w godz. 1019_1045 oraz byly 
transmitowane na Zywo w intemecie. Obrady prowadzil przewodniczqcy Waldemar Stanczak. 

Stan Rady - 15 os6b 

Obecnych - 15 os6b tj. 100%. 

W sesji udzial wziyli: 


1. 	 Jacek Kozlowski - w6jt, 
2. 	 Przemyslaw Nowacki - sekretarz gI11iny, 
3. 	 Henryka Bednarek - skarbnik gminy, 
4. 	 radni wedlug zalqczonej listy obecnos¢i, 

Do pkt. 1 
Waldemar Stanczak - przewodnic¥l-cy Rady otworzyl obrady II sesji Rady Gminy 

Slubice, powital wszystkie panie il pan6w radnych, w6jta, sekretarza oraz 
skarbnik. Na podstawie listy obecnosci s~wierdzil, ze w sesji uczestniczy 15 radnych, co 
oznacza, ze Rada Gminy Slubice moze obradowac i podejmowac prawonl0cne uchwaly. 

I 

Do ukt. 2 I 

Przewodniczqcy poddal pod glosowanie porzqdek obrad, kt6ry zostal dostarczony 
wraz z zaproszeniem na dzisiejszq sesjy. Przewodniczqcy odczytal proponowany porzqdek 
obrad. Radni nie mieli zadnych uwag. 
W wyniku jawnego glosowania rada - stan 15 obecnych jednoglosnie przyjyla porzqdek 

obrad. Porzqdek obrad przedstawia siy nast~pujqCo: 
I 

1. 	 Otwarcie Sesji. 
2. 	 Przyjycie porzqdku obrad. 

3. 	 Sprawozdanie z dzialalnosci miydzysesyjnej W6jta Gminy za okres od 7 maja 2024 r. 
do 13 maja 2024 r. 

4. 	 Interpelacje i zapytania radnych. 
5. 	 Podjycie uchwal w sprawie: 

1) powolania Komisji Rewizyjnej wyboru jej przewodniczqcego, 
2) powolania Komisji Skarg, Wniosk6w i Petycji i wyboru jej przewodniczqcego, 
3) powolania Komisji Oswiaty,1 Kultury, Sportu, Bezpieczenstwa Publicznego, 

Zdrowia, Opieki Spolecznej i Mieszkalnictwa i wybory jej przewodniczqcego 
4) powolania Komisji Planowania Gospodarczego, Infrastruktury, Rolnictwa, Ochrony 

Srodowiska, Budzetu i Finans6w i wyboru jej przewodniczqcego. 

5) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Slubice, 

6) zmiany Uchwaly Budzetowej Ominy Slubice na rok 2024, 


6. 	 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
7. 	 Sprawy r6zne. 
8. 	 Przyjycie protokolu z I sesji Rady GminY 
9. 	 Zakonczenie obrad. 1 



Do pkt. 3 
Sprawozdanie z dzialalnosci miydzysesyjnej W6jta Gminy za okres od 7 maja 2024 r. 

do 13 maja 2024 r.(material w zaIClczeniu). 

Do pkt. 4 
Interpelacji i zapytan nie zgloszono. 

Do pkt. 5.1 
PrzewodniczClcy Rady Gminy Waldemar Stanczak poprosil w tym podpunkcie 

o zglaszanie kandydatow do Komisji Rewizyjnej. 

Przewodnicz~cy Rady zabral glos i do Komisji Rewizyjnej zglosil niZej wymienionych 

kandydat6w: 


1. - przewodniczClcy -BEATA ZIOLKOWSKA 
2. -wiceprzewodniczClcy -Teresa Sitkiewicz 

3. - czIonek -Jadwiga Lewandowska 

4. - czIonek-Sylwia G6recka 

Innych kandydatur nie zgloszono. Przewodnicz~cy zapytal kandydat6w czy wyrazaj~ zgody na 

kandydowanie. Wszyscy radni zgody wyrazili po czym przedstawil projekt uchwaly w sprawie 

powolania Komisji Rewizyjnej i wyboru jej przewodnicz~cego. 

Pytan i uwag nie zgloszono. 


W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. 


Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 


Uchwala w spraWle powolania Komisji Rewizyjnej wyboru JeJ 


przewodnicz~cego wraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi zalClcznik do protokolu. 

Do pkt. 5.2 
PrzewodniczClcy Rady Gminy Waldemar Stanczak poprosil w tym podpunkcie 

o zglaszanie kandydat6w do Komisji Skarg Wniosk6w i Petycji. 


PrzewodniczClcy Rady zabral glos i do Komisji Skarg Wniosk6w i Petycji zglosil nizej 


wymienionych kandydat6w: 


1. - przewodniczClcy -TERESA SITKIEWICZ 


2. - czIonek - Sylwia Galuszewska 


3. - czIonek -Marek Bogiel 


4. - czIonek - Malgorzata Cichosz 

5. - czIonek - Damian Januszewski 


Innych kandydatur nie zgloszono. PrzewodniczClcy zapytal kandydat6w czy wyrazajCl zgody 


na kandydowanie. Wszyscy radni zgody wyrazili po czym przedstawil projekt uchwaly w 


sprawie powolania Komisji Skarg Wniosk6w i Petycji i wyborn jej przewodniczClcego. 


Pytan i uwag nie zgloszono. 

W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. 


Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 

Uchwala w sprawie powolania Komisji Skarg Wniosk6w i Petycji i wyboru jej 


przewodniczClcego wraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi zalClcznik do protokolu. 

2 



Do pkt. 5.3 
Przewodnicz'!-cy Rady Gminy I aldemar Stanczak poprosil w tym podpunkcie 

o zglaszanie kandydatow do Komisji Oswialty, Kultury, Sportu, Bezpieczenstwa Publicznego, 


Zdrowia, Opieki Spolecznej i Mieszkalnict\~a. 

Przewodnicz,!-cy Rady zabral glos i do Kclmisji Oswiaty, Kultury, Sportu, Bezpieczenstwa 


Publicznego, Zdrowia, Opieki Spolecznej i Mieszkalnictwa zglosil nizej wymienionych 


kandydat6w: 

1. - przewodnicz,!-cy - SYLWIA GALUSZEWSKA 
2. - czlonek -Katarzyna Mi1czarek 

3. - czlonek - Mateusz B ula 1 

4. - czlonek - Sylwia G6recka 

5. - czlonek - J acek Domzalowicz 

Innych kandydatur nie zgloszono. Przewodnicz,!-cy zapytal kandydat6w czy wyraZaj,!- zgody 

na kandydowanie. Wszyscy radni ZgodYl wyrazili po czym przedstawil projekt uchwaly 
w sprawie powolania Komisji Oswiaty, Kultury, Sportu, Bezpieczenstwa Publicznego, 

Zdrowia, Opieki Spolecznej i Mieszkalnict Ia i wyboru jej przewodnicz,!-cego. 
Pytan i uwag nie zgloszono. 


W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. 


Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 


Uchwala w sprawie powolania Komisji Oswiaty, Kultury, Sportu, 


Bezpieczenstwa Publicznego, Zdrowia, Opieki Spolecznej i Mieszkalnictwa i wyborn jej 

przewodnicz,!-cego wraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi zal'!-cznik do protokolu. 
Do pkt. 5.4 

Przewodnicz'!-cy Rady Gminy /Waldemar Stanczak poprosil w tym podpunkcie 

o zglaszanie kandydat6w do Komisj i Planowania Gospodarczego, Infrastruktury, Rolnictwa, 


Ochrony Srodowiska, Budzetu i Finans6w.l 

Przewodnicz,!-cy Rady zabral glos i do K misj i Planowania Gospodarczego, Infrastrnktury, 


Rolnictwa, Ochrony Srodowiska, Budi etu i Finans6w zglosil nizej wymienionych 


kandydat6w: 


1. - przewodnicz,!-cy - DAMI1\N JANUSZEWSKI 
2. - czlonek - Beata Ziolkows a 

3. - czlonek - Mateusz B ula 

4. - czlonek - Robert Bedyk 

5. - czlonek - Dariusz Wolins Ii 

6. - czlonek - Katarzyna Dud~iewicz 
Innych kandydatur nie zgloszono. Przewoclnicz'!-cy zapytal kandydat6w czy wyrazaj'!- zgody 
na kandydowanie. Wszyscy radni zgOdC; [ wyrazili po czym przedstawil projekt uchwaly 

w spraw~e po~olania Komi~j i. Plan,owr nia Go~p?darczego,. Infrastruktury, Rolnictwa, 
Ochrony Srodowlska, Budzetu 1 Flnansow wyborn JeJ przewodrucz'!-cego. 

Pytan i uwag nie zgloszono. 
W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. 

Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 
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Uchwala w sprawie powolania Komisji Planowania Gospodarczego, 

Infrastruktury, Rolnictwa, Ochrony Srodowiska, Budzetu i Finans6w i wyboru JeJ 
przewodnicz(}.cego wraz z imiennym rejestrem glosowan stanowi zal(}.cznik do protokolu. 
Do pkt. 5.5 

Przewodnicz(}.cy Rady Gminy Waldemar Stanczak poprosil Skarbnik Gminy 
o przedstawienie projekt uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Slubice. Skarbnik przedstawila projekt uchwaly po czym przewodniczy go odczytal. 

Pytan i uwag nie zgloszono. 

W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. 
Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 
Uchwala w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Slubice., 

wraz z imiennym rej estrem glosowan stanowi zal(}.cznik do protokolu. 
Do pkt. 5.6 

Przewodnicz(}.cy Rady Gminy Waldemar Stanczak poprosil Skarbnik Gminy 
o przedstawienie projekt uchwaly w sprawie zmiany Uchwaly Budzetowej Gminy Slubice na 
rok 2024. Skarbnik przedstawila projekt uchwaly po czym przewodniczy go odczytal. 

Pytan i uwag nie zgloszono. 
W glosowaniu bralo udzial 15 radnych. 
Uchwala zostala przyjyta jednoglosnie. 
Uchwala w sprawie zmiany Uchwaly Budzetowej Gminy Slubice na rok 2024, 

wraz z imiennym rej estrem glosowan stano wi zal(}.cznik do protokolu. 
Do pkt. 6 
Nie bylo interpelacji ani zapytan. 
Do pkt. 8 

Radna Katarzyna Milczarek zapytala, kiedy byd(}. wykaszane pobocza w Gminie 
Slubice, gdyz zrobilo siy niebezpiecznie przy drogach gminnym za spraw(}. rosn(}.cej wysokiej 
trawy. Radna poruszyla po raz kolejny temat znak6w drogowych. Zapytala, kiedy znaki byd(}. 
uzupelniane i dostawiane w miej scach, gdzie nie stoj(}. a uzasadnione byloby by tam siy 
znalazly i czy bydzie do tego powolywana np. specjalna komisja. 

Radna Sylwia G6recka zapytala 0 ubytki, kt6re powstaly kolo apteki w Slubicach. Czy 
ta droga i uzupelnienie tych dziur naleZy do gminy czy nie. 

W6jt odpowiedzial radnej Sylwii G6reckiej, ze ta drogajest drog(}. wojew6dzk(}.. 
Radna Beata Zi6lkowska zglosila ubytki na drodze w Swiniarach biegn(}.cej kolo 

kanalu. 
W 6jt odpowiedzial na pytania radnych Poinfonnowal, ze czyse poboczy zostala 

wykoszona a pozostala czyse bydzie systematycznie wykaszana. Jesli chodzi 0 znaki 
drogowe, to powiedzial, ze r6wniez byd(}. uzupelniane, gdyz spora ich ilose alba ginie, alba 
jest uszkadzana. W6jt dodal, ze nalezaloby dokupie znaki drogowe, ale wi(}.Ze siy to z 
pozyskaniem srodk6w. CZyse funduszy na ten cel juz jest pozyskana. Znaki w najblizszym 
czasie zostan(}. dokupione i byd(}. uzupelniane. W 6jt powiedzial, ze ostatnio na terenie gminy 
bylo zgloszenie dotycz(}.ce mlodzieZy, kt6ra wyrwala znaki drogowe i sobie z nimi jezdzila. 
W6jt podj(}.l interwencjy i znaki bardzo szybko wr6cily do wlasciciela tj. samorZ(}.du. 

W6jt powiedzial, ze postara siy w porozumieniu z zarz(}.dc(}. drogi wojew6dzkiej 
uzupelnie kolo apteki powstale ubytki. 

Poinfonnowal, radn(}. Beaty Zi6Ikowsk(}., ze droga kolo tej skarpy jest systematycznie 
od 5 lat poprawiana, utwardzana i r6wnana. Tym razem r6wniez ubytki zostan(}. uzupelnione. 
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W6jt uwaza, ze docelowo w najblizszyc latach ta droga bydzie wymagala gruntownego 
remontu za spraw,! bobr6w i szk6d, kt6re rz'!dzaj'!. W6jt powiedzial, ze bydzie wnioskowal 
do Ochrony Srodowiska z prosb,! 0 odstrzelenie czysci bobr6w na naszym terenie. W6jt 
oznajmil, iz na t'! drog,! zostalo wywiezion¢ okolo 600 ton kruszywa. 

Radna Katarzyna Milczarek zapytala 0 odmalowanie przystank6w, na kt6rych 
widniej,! ~~affiti i ~'! P?mazane. . I . . , 

WOJt powledzlal, ze na terenle gp11ny zostaly odnowlone z nowych przystankow 
wszystkie. Jedynie na Jamnie po odnowieniu ktos zn6w go pomalowal. Jesli chodzi 
o przystanek w Studziencu to jest najbardrziej zdewastowany. Najlepiej bydzie, gdy zostanie 
zdemontowany i oddany do malowania, I gdyz ryczne malowanie przyniesie sredni efekt 
koncowy. I 

Radny Dariusz Wolinski odni6sl siy bobr6w i szk6d, kt6re robi'!. Wspomnial kolejny 
raz 0 trwaj,!cym problemie z bobrami na kanale Dobrzykowsko - Ilowskim kolo posesji Pana 
M., Pana W, Pana L. Tak ci,!gle trwa walka. Radny prosi 0 interwencjy. 

W 6jt poinformowal, ze row6w gminnych praktycznie w naszej gminie nie rna, 
w wiykszosci s,! to rowy biegn,!ce po grurhach prywatnych lub nalez,! do innych podmiot6w. 
W 6jt nie raz informowal wlascicieli, aby t~ rowy odkopac w miejscach, gdzie zostaly zaorane 
i zasypane oraz aby systematycznie je czyscic by zachowac ich droZnosc. Gmina zawsze 
w miary mozliwosci stara siy pom6c l'!cz'!c wsp6lne sily z wlascicielami. 

Radna Sylwia Galuszewska zaalarmowala zapadaj,!cy siy odcinek drogi 
w miejscowosci Potok Czarny kolo Panstwa S, kt6ry siy poglybia. 

W 6jt odpowiedzial, ze jest to pewnie wina zapadaj,!cych siy przepust6w pod t'! drog'!. 
Bydziemy interweniowac. Prawdopodobnie bydzie trzeba wyci,!c przepust i wstawic nowy 
oraz nadlac fragment drogi. Na razie docelowo zostan,! uzupelnione te zaglybienia. 

Przewodnicz'!cy Rady Gminy Slubice Waldemar Stanczak dol,!czyl do prosby radnej 
Katarzyny Mi1czarek odnosnie uzupelnienia znak6w drogowych. Powiedzial, ze moze 
udaloby siy wygospodarowac trochy czasu jednego z pracownik6w gospodarczych, kt6ry 
m6glby objechac gn1iny Slubice i dokladnie zmonitowac, ile i gdzie tych znak6w brakuje. 

Przewodnicz'!cy poinformowal radnych 0 nieuZywaniu nazwisk mieszkanc6w na 
trwaj,!cej transmisji na zywo, gdyz obowiClzuje RODO. 
Do pkt. 8 I' 

Przewodnicz'!cy Rady Gminy Pf informowal, ze protok6l z I sesji Rady Gminy 
Slubice zostal przeslany do radnych drogq elektroniczn,!. 

Radni nie mieli zadnych zapytan H,!dz uwag. 

W glosowaniu bralo udzial15 radf ycho 
Protok6l zostal przyjyty jednoglosr ie. 
Protok6l z I sesji Rady Gminy Slubice wraz z imiennym rejestrem glosowan stano wi 

zal,!cznik do protokolu. 
Do pkt.9 

Przewodnicz,!cy Rady Gminy stwierdzil, ze porz,!dek obrad II Sesji Rady Gminy 

w dniu 14 n1aja 2024 r. zostal wyczerpany. Podziykowal Radzie Gminy 
za uczestnictwo w obradach oraz wszystkim osobom ogl,!daj,!cym sesjy drog,! elektroniczn,!, 
po czymje zamkn,!l. 

Protokolowala Przewodnicz<l-cy Rady Gminy 

Katarzyna Ciastek Waldemar Stanczak 

PrzewodnicZqC R~dy~mirw 
~;as; 

5 /1tI~~mar Stanczak 




